
Aleksandra Pandurević 

Pitanje postavljeno ministru odbrane BiH i ministru sigurnosti BiH – „Zabrinuta zbog izjave 

predsjednika SDA, gospodina Sulejmana Tihića od 15.5., u kojoj kaže da „SDA neće napustiti 

Vijeće ministara BiH, jer ko će onda braniti BiH“, imajući u vidu da se kadrovi SDA nalaze 

na čelu resora sigurnosti i odbrane i da gospodin Tihić možda odatle raspolaže nekim 

informacijama, tražim odgovor ministra sigurnosti i odbrane: 

- Da li Ministarstvo sigurnosti BiH i Ministarstvo odbrane BiH raspolaže informacijama 

o eventualnom napadu na BiH neke oružane sile?“ 

 

Poslanica je tražila odgovor do kraja sjednice, ali ga nije dobila. 

 


